
Johanna Holmström  - Ordförande

Jag heter Johanna Holmström är 42 år och nyinvald 

ordförande för klubben. Jag började att rida på ÖOR när 

jag var 6 år och har sedan dess varit mer eller mindre 

aktiv som hästmänniska. Jag och min dotter Grynet har 

just nu en foderpålle som heter Grizzly som vi tränar och 

har skoj tillsammans med. Jag är lärare i svenska och 

svenska som andraspråk åk 3 t.o.m. 

gymnasiet/vuxenutbildning. 

Sedan jag började att arbeta som lärare har jag också 

varit fackligt engagerad som ombud, styrelseledamot 

och de sista åtta åren som ordförande i Lärarförbundet 

och det senaste året i Sveriges Lärare. Jag undervisar i 

dag mindre elevgrupper i ett privat stall, främst för att 

bryta isolering och öka välbefinnandet. Vi har i dag ca 

200 elever i grundskolan som av olika anledningar inte 

kommer till skolan. 

Föreningslivet är oerhört viktigt, värdefullt och något 

som kan vara avgörande för många av dessa elever. 

Mitt hjärta brinner för att våra barn och unga ska se sitt 

värde och vara trygga både på skolan och i vår 

förening.



Åsa Lundh - vice ordförande

Jag heter Åsa Lundh och har suttit med i ÖOR:s styrelse 

sedan 2017. Mellan åren 2018 och 2023 har jag varit 

ordförande. Under 2024 sitter jag som vice ordförande.

Jag har varit "hästbiten" i hela mitt vuxna liv och i 

familjen har vi haft ett flertal hästar och ponnyer under 

åren.

Just nu har vi en häst som är utlånad till ridskolan samt 

2 ponnyer i privatstallet.

Jag har tidigare varit engagerad i två andra ridklubbar, 

så mitt föreningsengagemang sträcker sig långt tillbaka i 

tiden.

Till vardags jobbar jag som säljare för Foodmark AB. I 

yrket kör jag väldigt mycket bil långa sträckor, så lättaste 

sättet att få kontakt med mig är per telefon på vardagar.

Var syns jag annars oftast? I hagen och mockar :)



Ida Häggström - Kassör 

Har suttit som kassör sedan januari 

2022. Bor i Svedjeholmen med sambo 

och två barn. 

Driver hästbutiken Ö-viks Hästsport 

samt jobbar med redovisning. 

Har häst i privatstallet och min dotter 

rider flera gånger i veckan på ÖOR. 

Brinner för föreningens otroligt fina 

gemenskap och att på något vis kunna 

bidra till föreningens utveckling 

framöver.



Lena Ledin Andersson –

Sekreterare

Jag heter Lena Ledin Andersson och har 

varit med i föreningen sedan 2018 då jag 

flyttade till Ö-vik och började rida på 

ridskolan. 

Sen dess har jag varit engagerad i många 

olika saker i föreningen och sitter nu mitt 

femte år i styrelsen varav de senaste åren 

som sekreterare. 

Hästintresset och kärleken till hästar är jag 

född med och jag har ridit sedan jag var 7 

år. Jag slutade rida i tonåren med började 

igen för ungefär 10 år sen och kommer 

troligen rida så länge jag kan gå. 

Jag brinner för att ÖOR ska vara en plats 

där alla ska trivas, ung som gammal.



Emelie Lundmark – Ledamot

Jag heter Emelie Lundmark och har älskat 

hästar sen liten. Jag har ridit på ÖOR sen 2012 

(efter några års uppehåll under studietiden) och 

är lycklig över att även min dotter Ester förstått 

hur underbara dessa djur är (mina 2 söner 

måste jag ännu jobba på). Jag drömmer ännu 

om en egen (hopp)häst, att tävla och tillbringa 

många fler dagar i stallet, men i dagsläget är 

jag glad över de 2kvällar/vecka som vi brukar 

hinna med.

Till vardags jobbar jag som design chef på 

Sanmina och sen några år tillbaka sitter jag 

som ledamot i styrelsen för vår fantastiska 

förening.



Linda Selin – Ledamot 

Torsdagskvällarna i stallet har blivit heliga, då 

rider mina tjejer Vilma, Tilda och Klara samt 

min systerdotter Isa. 

Det är härligt att dela hästintresset och allt vad 

det innebär, det har jag och min syster gjort 

sen vi var sex-sju år gamla. 

Jag är tacksam att jag tidigt fick lära mig hur 

kärleken till hästar, allt arbete som krävs och 

gemenskapen runt hästarna, kan ge lärdomar 

som kommer till nytta i andra situationer i livet.

Det vill jag bidra till för att andra, ung som 

äldre, ska få vara en del av. När jag inte 

hänger med min familj eller hästar så arbetar 

jag som personalspecialist på 

personalavdelningen på Örnsköldsviks 

kommun.



Göran Gustavsson –

ledamot

48 årig hästpappa och 

egenföretagare som gärna 

spelar golf. Har två döttrar 

som tränar och tävlar på 

egna hästar.

Uppvuxen med hästar och 

med Folke Stenbom som en 

av mina förebilder i livet.



Ebba Näslund – Ledamot

Ebba Näslund heter jag, är 23 år gammal. Har ridit så länge 

jag kan minnas och började på ridskolan i väldigt ung ålder 

upp till 15 år när jag köpte min första egna ponny i från 

ridskolan, Lester. 

Efter de har jag haft en stor häst som jag tävlade på upp till 

1.20 och nu gått och köpt en unghäst då jag brinner för att 

lära från grunden och utbilda själv. Jag jobbar som 

lastbilschaufför. 

Brukar jobba som bartender på arenan och jag är även 

vikare ibland på ridskolan. Om jag inte sitter på hästryggen, 

springer runt i stallet, jobbar eller håller lektion så är jag nog 

hemma och tar hand om min hund, katt och hus som tar upp 

resten av min lediga tid. 

Det här är mitt första år i styrelsen och jag brinner för att få 

våran ridskola och verksamhet att växa, bli trivsamt som 

möjligt, kunna bolla idéer och utvecklas tillsammans. 

Ingen utmaning är för stor och alla lösningar är bra lösningar, 

vi syns i stallet!



Sofia Grundberg – representant 

för T-sek 

Sofia heter jag och sitter som ordförande i 

Tävlingssektionen. Jag har hållit på med 

hästar sen jag var liten och varit en del av 

föreningen sedan 2015, jag red på 

ridskolan fram till familjen köpte vår första 

häst, som jag nu främst tränar dressyr med. 

När jag inte sitter på hästryggen springer 

jag helst runt med en kamera i högsta hugg 

och fotar allt från smådjur till 

ridskolehästarnas bilder i stallet till 

tävlingsekipage. 

Jag brinner för en god stämning och 

sammanhållning i klubben, och att stallet 

ska vara en trygg plats för alla att vistas på.



Alva Wahlbeck – Suppleant

Representant för T-sek

Mitt namn är Alva Wahlbeck, 24 

år och kommer ifrån Bredbyn.

Har vuxit upp med hästar på 

gården och haft egen häst hela 

mitt liv. 

I dagsläget har jag två stycken 

storhästar, Nova och Ivan som 

jag tränar och tävlar i hoppning 

med.



Alvina Hardegård –

Representant för U-sek 

Är snart 18 år gammal och sitter i 

styrelsen som representant från 

Ungdomssektionen för andra året.

I Ungdomssektionen sitter jag som 

ledamot för fjärde året och även 

som vice ordförande i år. 

Jag har ridit på ridskolan i flera år 

och gör det fortfarande. 

När jag inte sitter på hästryggen så 

går jag i skolan, andra året på 

bygg och anläggningsprogrammet 

eller så hänger jag med kompisar.



Tuva Eklöf – Suppleant

Representant för U-sek

Mitt namn är Tuva och jag är nu 20 år 

gammal. Jag sitter nu som representant 

för u-sek för första året. 

Jag sitter även mitt första år i u-sek som 

ledamot, och jag är även kalasansvarig.

Jag red på ridskolan när jag var liten och 

slutade då jag skaffade en medryttarhäst. 

Men nu har jag börjat på ridskolan igen 

efter några års vila. 

När jag inte är i stallet så jobbar jag just 

nu som vikarie inom förskola, och annars 

är jag mycket med vänner och familj.


